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Zápis z 297. zasedání AS MFF UK dne 26. března 2025 

 

Přítomni: A. Beck, C. Brom, J. Černý, Z. Drozd, A. Farkaš, J. Fiala, R. Grill, P. Hnětynka, K. Houfek, 

K. Kampf, M. Kozák, Š. Láznička, M. Maciak, L. Nowak, O. Pangrác, J. Prokleška, J. Spurný, J. Stráský, 

P. Šimůnek, J. Šťovíček, M. Veis, A. Yaghobová  

 

Hosté: Z. Doležal, J. Franc, A. Holda, V. Kuboň, M. Kulich, J. Pavlů, M. Rokyta, B. Svobodová, M. Žák  

 

 

Zasedání se konalo hybridně online a v zasedací místnosti M252 na Karlově. Zasedání řídil K. Houfek 

a bylo zahájeno v 18:00.  

 

Program: 

 
1. Schválení programu 297. zasedání AS MFF UK 

2. Schválení zápisu z 296. zasedání AS MFF UK 

3. Informace vedení fakulty 

4. Zpráva o plnění plánu realizace Strategického záměru MFF UK pro rok 2024  

5. Plán realizace Strategického záměru MFF UK pro rok 2025  

6. Žádost o rozšíření studijního programu Informatika - Softwarové a datové inženýrství o 

spolupráci se zahraniční vysokou školou  

7. Volby do SKAS MFF UK  

8. Různé 

 

1. Schválení programu 297. zasedání AS MFF UK 

Program 297. zasedání byl schválen tichým souhlasem.  

2. Schválení zápisu z 296. zasedání AS MFF UK 

Zápis z 296. zasedání AS MFF UK byl schválen tichým souhlasem. 

3. Informace vedení fakulty 

Děkan M. Rokyta informoval o následujících bodech: 

• Úspěchy MFF UK:  

o Udělení Prize in Numerical Analysis instituce SIAM pro E. Carson z Katedry numerické 

matematiky. Jedná se o velmi prestižní cenu. 

 

• Studijní agenda:   

o Byla podepsána memoranda o financování nových doktorandů mezi MFF UK a 14 ústavy 

AV ČR z celkových 19. 

o Byl rozeslán metodický pokyn pro bodování doktorandů při přijímacím řízení všem 

garantům studijních oborů. 

o V reakci na petici ohledně studentských emailů byl vydán odklad povinnosti používání 

těchto emailů studenty (nově povinnost od 1. 10. 2025). 

o UK vykázala nárůst v ukazateli C (financování doktorandů) o 14 %. Pro MFF UK to 

znamená navýšení rozpočtu v této kapitole z 58 na 67 milionů Kč.  
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o Byl zveřejněn harmonogram následujícího akademického roku UK. Na MFF UK začne 

výuka 29. 9. 2025. 

o Byla jmenována nová disciplinární komise a byl zvolen její předseda F. Chmelík. Komise 

již aktivně pracuje a závěry budou anonymně zveřejňovány na stránkách MFF UK. 

 

• Provozní věci:  

o Byl spuštěn pilotní provoz dvou modulů aplikace na výběrová řízení – přihlášky a 

jmenování komisí.  

o Z jednání na magistrátu hl. města Prahy o urbanistickém rozvoji areálu Pelc-Tyrolka 

vyplynulo, že DPP vidí velmi reálně zřízení tramvajové linky k areálu. 

o Jsou plánovány úpravy knihovny v Karlíně: nebude zde posluchárna, ale seminární 

místnost. 

o První odhady rozpočtu pro rok 2025 jsou mírně optimistické. Lze počítat s nárůstem. AS 

MFF se bude rozpočtem zabývat na svém zasedání dne 14. 5. 2025. 

Tajemnice B. Svobodová o následujících bodech:  

• RUK ve spolupráci s Masarykovou univerzitou vytvořil online kurz sociálního bezpečí v systému 

Moodle. RUK požaduje povinnou účast všech zaměstnanců. MFF UK se proti této povinnosti 

ohradila. Čeká se na odpověď RUK. Na Masarykově univerzitě je kurz dobrovolný. 

• RUK poslal podklady k informovanosti o střetu zájmů zaměstnanců. Úkolem fakult je informovat 

své zaměstnance. MFF UK připravuje tyto materiály k distribuci. Dále bude probíhat na MFF UK 

interní audit zaměřený na nepedagogické činnosti.  

• 19. března byla schválena novela zákona o veřejných zakázkách zvyšující limity jednotlivých 

kategorií. Je připravený dodatek k opatření děkana. 

• AS UK schválil smlouvu s firmou CETIN týkající se budovy v Holešovičkách. 

• Skončilo výdejní centrum průkazů z důvodů chybějících prostor. V daných prostorách bude nové 

respirium pro studenty. Místo stávajícího respiria budou nové kanceláře HO. 

• Na plánovaném zasedání ekonomické komise AS MFF UK bude probrána závěrka i návrh 

rozpočtu. 

Proděkan M. Kulich informoval o následujícím bodech:  

• Podle schválené novely Zákona o VŠ doktorandi zapsaní od 1. 3. 2025 již neabsolvují státní 

doktorskou zkoušku. Netýká se jich však ještě změna doktorského příjmu. Nicméně RUK bude 

vyžadovat příjem 17,5 tis. Kč, který se bude navyšovat. 

• Od 1. 3. 2025 nastoupila nová referentka doktorského studia Mgr. Nová. Bude mít na starosti 

agendu přijímacího řízení. 

• Byla aktualizována webová stránka se zkušebními komisemi. Nyní je přehlednější. 

Na dotaz K. Houfka, zda bude na přijímací řízení do doktorského studia zřízen modul v SISu, bylo 

odpovězeno, že jeho zprovoznění se plánuje v nejbližší době. 

Proděkan V. Kuboň informoval o následujícím bodu: 

• MFF UK aktivně připomínkuje studijní předpisy dodané z RUK. 

Proděkan J. Franc informoval o následujících bodech: 

• Finalizuje se tabulka stavebních prací – budou realizovány požadavky ze všech pracovišť.  

• Budou též probíhat akce vázané na jiné zdroje – OP JAK ERDF Kvalita (část HPC centra). Zatím 

nejsou vyhlášeny výsledky, ale přípravné práce (výběrová řízení) jsou již realizovány. 

• Kampus Albertov:  

o Aktuální plánované datum dokončení je prosinec 2027. 

o Projekt OP JAK ERDF umožňuje ukončení až v roce 2028 – dají se proto posunout 

výběrová řízení na investice plánované do kampusu. 

Proděkan M. Žák informoval o následujících bodech: 
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• MFF UK nedostala dotaci na podporu nadaných žáků. Bude vyžádáno nahlédnutí do spisu pro 

poučení při tvorbě nové žádosti. 

• 14. 3. 2025 úspěšně proběhla matematická soutěž NÁBOJ v Top Hotelu Praha. 

• Probíhá jednání o zásadnějších proměnách webových stránek. Nové návrhy budou prezentovány 

v průběhu jara. 

• Na webu MFF UK je nová stránka o kvantových technologiích. 

• Dne 1. 4. 2025 přejde MFF UK ze sociální sítě X na BSKY. 

Proděkan Z. Doležal informoval o následujícím bodu: 

• Výsledky grantové soutěže GAUK: bylo přijato 44 projektů. Úspěšnost MFF UK byla 35 %. 

4. Zpráva o plnění plánu realizace Strategického záměru MFF UK pro rok 2024 

Děkan M. Rokyta stručně shrnul obsah zprávy a konstatoval, že nedošly žádné zásadní připomínky. 

Usnesení: AS MFF UK projednal a bere se souhlasem na vědomí zprávu o plnění plánu realizace 

Strategického záměru MFF UK pro rok 2024. 

Přítomno 22 členů AS MFF UK. Hlasování 22-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

5. Plán realizace Strategického záměru MFF UK pro rok 2025 

Děkan M. Rokyta stručně představil plán. Jde o poslední plán z pětiletého období. Příští rok bude vytvořen 

pětiletý strategický plán navázaný na strategický plán UK. 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje plán realizace Strategického záměru MFF UK pro rok 2025. 

Přítomno 22 členů AS MFF UK. Hlasování 22-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

6. Žádost o rozšíření studijního programu Informatika - Softwarové a datové inženýrství o 

spolupráci se zahraniční vysokou školou 

Materiál představil proděkan V. Kuboň. Jedná se o první akreditaci se zahraniční vysokou školou 

(Univerzita v Pasově). Přednášky budou probíhat na obou institucích. Zatím je program plánován 

pro omezené množství pěti studentů na každé straně, kteří nastoupí v říjnu 2025. Absolventi dostanou dva 

diplomy. 

Usnesení: AS MFF UK bere se souhlasem na vědomí žádost o rozšíření studijního programu 

Informatika - Softwarové a datové inženýrství o spolupráci se zahraniční vysokou školou. 

Přítomno 22 členů AS MFF UK. Hlasování 22-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

 

7. Volby do SKAS MFF UK  

L. Nowak informoval o přípravě voleb do SKAS MFF UK, které se budou konat v polovině května, a 

požádal o zástupce do volební komise z řad ZKAS MFF UK. 

Usnesení: AS MFF UK vyhlašuje volby do SKAS MFF UK. Volby proběhnou 13.5. – 15.5. 2025, a to 

výhradně on-line formou. Návrhy kandidátů jsou podávány písemně předsedovi volební komise, a to 

nejpozději do 7. 5. 2025 do 10:00. AS MFF UK jmenuje předsedou volební komise RNDr. Andreje 

Farkaše a členy volební komise doc. RNDr. Karla Houfka, Ph.D. a RNDr. Martina Veise, Ph.D.  
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Přítomno 22 členů AS MFF UK. Hlasování 19-0-3. 

Usnesení bylo přijato  

7. Různé 

• Tajemnice B. Svobodová prezentovala propočty sociálního fondu při úvaze příspěvku na penzijní 

připojištění i pro zaměstnance s úvazkem menším než 1. Mnoho zaměstnanců má plovoucí výši 

úvazku v návaznosti na granty – nelze proto příspěvek škálovat s úvazkem. Byly prezentovány dva 

modely, ke kterým následně proběhla krátká diskuze. 

• Výjezdní zasedání AS MFF UK se v roce 2025 bude konat. 

• Následující zasedání AS MFF UK se budou konat 14. května 2025 a 18. června 2025. 

Zasedání bylo ukončeno v 19:41. 

Zapsal: M. Veis 


